# Посольство Индии Ашхабад

### Стажировка в Посольстве Индии в Ашхабаде

Принимаются анкеты для программы стажировки в Посольстве Индии в Ашхабаде, согласно следующим критериям отбора:

- I. Образовательная квалификация: Кандидат должен иметь как минимум ученую степень. Студенты, которые зачислены на пятилетний курс и завершили трехлетний курс, также имеют право подать заявку.
- Языки: Стажёр должен свободно владеть английским и туркменским/русским языками.
- III. **Продолжительность:** Продолжительность стажировки будет составлять минимум один месяц и максимум шесть месяцев.
- IV. **Вознаграждение:** Стажеры не получают материального вознаграждения. Благодарственная грамота будет выдана Посольством после успешного завершения стажировки.
  - 2. Заявление о стажировке должно включать следующее:
  - І. Должным образом заполненная анкета (в прилагаемом формате).
- Копия, по крайней мере, трёх подтверждающих документов личности, которые должны включать копии паспорта и подтверждающего документа местожительства.
- III. Резюме.
- IV. Рекомендательное письмо от руководства вуза, где кандидат учился/учится.
- V. Документ, подтверждающий отсутствие возражений от вуза в случае, если стажировка будет проходить параллельно с обучением в вузе.
- VI. Подтверждающие документы и подробная информация о достижениях, упомянутых в пунктах 8, 9 и 13 формы анкеты (образовательная квалификация, текущие курсы и предпринятые проекты).
- 3. Заявление должно быть отправлено со всеми вышеупомянутыми документами в Посольство Индии по адресу Международный бизнес центр, ул. Ю. Эмре-1, Мир 2/1, почтовый ящик №80, Ашхабад 744017, Туркменистан, в рабочие дня с 09.30 ч. до 13.00 ч. Подробную информация можно получить по телефону 45-61-52, 45-61-53, электронной почте: <a href="hoc.ashgabat@mea.gov.in">hoc.ashgabat@mea.gov.in</a>.

Последняя дата получения анкет 22 мая 2021 г.

(Шриранджани К) Глава Администрации 23.4.2021

### Embassy of India Ashgabat

#### Internship at Embassy of India, Ashgabat

Applications are invited for an internship programme in the Embassy of India, Ashgabat as per following eligibility criteria:

 Educational Qualification: The candidate should possess at least graduate degree. Students, who are enrolled in a five-year course and have completed three years of the course, are also eligible to apply.

ii. Language: Intern should be fluent in English & Turkmen/Russian.

- iii. **Duration:** The duration of the internship would be for a minimum period of one month and a maximum of six months.
- iv. **Remuneration:** No financial remuneration will be paid to the interns. A certificate of appreciation will be issued by the Embassy on successful completion of the internship.
- 2. The application of internship must include the following:

Duly filled in Application Form (in attached format)

 Copy of at least three documentary proofs of identity which should include copy of passport and proof of residence

iii. Curriculum Vitae

- iv. Introduction letter from the Head of Institute where the applicant studied/studies
- No objection certificate from University/Institution in case the internship is to be pursued in parallel with an ongoing course
- vi. Self-attested certificates and transcripts for all the accomplishments mentioned in Para 8, 9 and 13 of application form (educational qualifications, current courses being pursued and projects undertaken).
- 3. The application should be sent with all above mentioned documents to the Embassy of India, International Business Centre, Y. Emre 1, Mir 2/1, P.O. Box No. 80, Ashgabat 744017, Turkmenistan during working days from 0930-1300 hrs. Further clarification can be sought on Telephone Nos. 456152, 456153, Email: <a href="mailto:hoc.ashgabat@mea.gov.in">hoc.ashgabat@mea.gov.in</a>.
- 4. The last date to receive the application will be 22.05.2021.

& · · hreerania

(Shreeranjani K) Head of Chancery 23.04.2021

# Annexure-C

# PROFORMA FOR APPLICATION

Latest passport size photo to be affixed.

	affixed.
1. Name :	

- 2. Nationality:
- 3. Whether any family member holds Foreign nationality. If yes, details thereof:
- 4. Address for correspondence:
- 5. Contact No.:
- 6. E-mail address :
- 7. Date of Birth:
- 8. Educational Qualification (Starting from Matriculation onwards):

SI. N	Name of Board/University/ Institute	Degree/ Examination Passed	Period	% or CGPA	Subjects

. •	Course presently pursuing duration:	, the University/Institute and its	
	10. Period during which interns	nip is required (Maximum 6 months):	
	11. Names of two References Institute(s) last attended :	from the present Institute or the	
	12. Extracurricular activities/int	erests:	
	13. Projects undertaken, if any:		
	14. Why do you want to join t 100 words) :	nis internship (in brief not exceeding	
	I certify that the above informat of my knowledge and belief.	on furnished by me is true to the best	
	Place:	(Signature)	
	Date:	(Name)	
			13

Authentication of particulars furnished above by the Institute/University

Recommendations

(Signature and seal of authorised official)